



I Certify that this Instrument was registered in
the Office of the Superintendent of Securities

on 2025-08-29 as 2025-27


Superintendent of Securities

IN THE MATTER OF THE

DANS L'AFFAIRE DE LA

SECURITIES ACT
(S.N.W.T. 2008, c.10, as amended)

LOI SUR LES VALEURS MOBILIÈRES
(LTN0 2008, ch. 10, avec ses modifications
successives)

-and-

-et-

**In the matter of *Exemption from Certain
Prospectus Requirements for Canadian
Well-Known Seasoned Issuers***

**In the matter of *Exemption from Certain
Prospectus Requirements for Canadian Well-
Known Seasoned Issuers***

REVOCATION ORDER

(Section 15 *Securities Act*)

REVOCATION ORDER

(article 15 de la *Loi sur les valeurs
mobilières*)

Instrument number: 2025-27

Numéro du texte: 2025-27

PART I – BACKGROUND

1. Pursuant to s. 16 of the *Act*, Blanket Order 2021-08 *Exemption from Certain Prospectus Requirements for Canadian Well-Known Seasoned Issuers* under Canadian Securities Administrators Staff Notice 44-306 was issued on December 7, 2021.

2. Order 2021-08 provided exemptions to certain requirements in the *Act* and *Rules* for “Well-Known Seasoned Issuers”.

PARTIE I – CONTEXTE

1. Conformément à l'article 16 de la Loi, l'Ordonnance générale 2021-08 *Dispense de certaines obligations applicable dans le prospectus au bénéfice des émetteurs établis bien connus du Canada* prise en vertu de l'Avis 44-306 du personnel des Autorités canadiennes en valeurs mobilières publiée le 7 décembre 2021.

2. L'Ordonnance 2021-08 accordait des exemptions à certaines exigences prévues par la *Loi* et les *Règles* pour les “émetteurs établis bien-connus”.

3. On August 28, 2025 the Minister published amendments to Rule 44-102 *Shelf Distributions*, changes to Companion Policy 44-102CP to National Instrument 44-102 and changes to National Policy 11-202 *Process for Prospectus Reviews in Multiple Jurisdictions*, among other things following a public consultation period that ended on December 20, 2023.

4. The effect of Rule amendments was to make Order 2021-08 obsolete by elevating Superintendent blanket exemption Orders into Rules.

PART II – DECISION:

5. As a result of the amendments to Rule 44-102 and accompanying instruments, pursuant to s. 15(2(a)) Order 2021-08 is hereby revoked.

6. This decision will take effect on November 28, 2025.

DATED at the City of Yellowknife in the Northwest Territories, this

3. Le 28 août 2025, le ministre a publié des modifications à la Règle 44-102 sur *les placements de titres au moyen d'un prospectus préalable*, des modifications à l'Instruction complémentaire relative à la Norme canadienne 44-102, ainsi que des modifications à la Politique nationale 11-202 *Processus d'examen des prospectus dans de multiples territoires*, entre autres à la suite d'une période de consultation publique qui s'est terminée le 20 décembre 2023.

4. L'effet des modifications apportées aux Règles a été de rendre l'Ordonnance 2021-08 obsolète en élevant les ordonnances générales de dispense du surintendant en Règles.

PARTIE II – DÉCISION

5. En raison des modifications apportées à la Règle 44-102 et aux instruments accompagnants, conformément à l'article 15(2(a)), l'Ordonnance 2021-08 est par la présente révoquée.

6. La présente décision entre en vigueur le 28 novembre 2025.

FAIT dans la ville de Yellowknife, dans les Territoires du Nord-Ouest, ce

2025-08-29


Matthew F. Yap, CD, LLM

Superintendent of Securities

Surintendant des valeurs mobilières